



HURTIGRUTEN
EXPLORER



OUR CAPTAIN

Benny Didriksen

EN Benny Didriksen was born and raised in a seaman's family in northern Norway. He spent his early summer vacations on board the ships his parents worked on, especially at Hurtigruten ship MS Lofoten. In his teens he started his nautical studies that he completed in 1993. Since then, he has

DE Benny Didriksen wuchs in einer Seemannsfamilie in Nordnorwegen auf. Die Sommerferien seiner ersten Schuljahre verbrachte er auf den Schiffen, auf denen seine Eltern arbeiteten, insbesondere auf dem Hurtigrutenschiff MS Lofoten. Als Teenager begann er sein Nautikstudium, welches er 1993 abschloss. Seitdem

worked as an officer worldwide on tankerships, offshore and AHTS vessels in the North Sea. He joined MS Nordnorge in 2003 and has worked with Hurtigruten since then, as Captain since 2015. He has ten Antarctic seasons and seven Arctic seasons and is very eager to get more. Hurtigruten's

hat er weltweit als Offizier auf Tankerschiffen, Offshore-Schiffen und Ankerziehschleppern in der Nordsee gearbeitet. 2003 wechselte er auf die MS Nordnorge und arbeitet seitdem für Hurtigruten, als Kapitän seit 2015. Er hat zehn Antarktisk- und sieben Arktikaisons hinter sich und ist begierig darauf, dass es noch mehr werden. Das

Explorer programme has become an important part of his life where he regards the development of safe and environmental friendly travel for Hurtigruten's guests to be of highest importance. He looks forward to taking you onto new adventures in the beautiful Antarctica - Welcome onboard.

Hurtigruten Explorer-Programm ist ein wichtiger Bestandteil seines Lebens geworden. Die sichere und umweltfreundliche Reisedurchführung ist für ihn dabei das wichtigste. Er freut sich darauf, Sie auf neue Abenteuer in die wunderschöne Antarktis mitzunehmen – Willkommen an Bord.